各位牧長，查經班同工，主內平安：

二零零三年的林奇堡中國基督徒退修會(Chinese Christian Conference ─ Lynchburg 2003) 又到了。請注意下列報名事項：

1. 請在 (Master Copy) 報名表內填入貴教會/查經班的聯絡處，然後自行影印報名表及 Cover Letter；並分送給欲參加的弟兄，姊妹，朋友。待收齊後，在五月六日以前，(請注意:報名表上的截止日期是五月三日)一起寄給 Isaac Chen
        (以達到所有的報名者，都必需透過教會/查經班報名之規定)。

        Isaac Chen 的地址:
                           8425 Woodford Ct.
                           Vienna, VA 22182
                           TEL: (703) 827-9334
                           email: bingchen9334@yahoo.com
    2. 每一個報名的 Youth (6-12年級)，必需有監護人在報名表上簽字；監護人可以是父、母，或教會牧師/查經班負責人。
    3.大會備有 Youth Lodge，各教會/查經班依照每 5-7 位 Youth住 Youth Lodge，則須加派一位 Youth Leader 與 Youth 一同睡在 Youth Lodge 以便就近照顧。該 Youth Leader 必須在Youth 的報名表上簽字，以示負責。沒有 Youth Leader 的教會/查經班，可以自行向其他教會或查經班協調。

    4. Youth Leader 要注意 Youth 的起居，在晚上 11 點後，全部進入寢室，並保持安靜。任何時間，男生/(女生) 不得進入女生/ (男生) Lodge，除非有雙方的 Youth Leader 在場。 College Group 亦同。

    5.若有 Youth 不服從 Youth Leader 的勸告，請 Youth Leader 立即通知註冊組以便聯絡監護人。

    6.各教會/查經班可以自行設立獎助金，以補助有需要的弟兄姊妹。
    7.由往年的註冊經驗得知，同一個教會/查經班的弟兄姊妹都願意住在同一個 Lodge。為達成此目的，註冊組同工將整棟或部份 Lodge 分配給各個教會/查經班，至於各 Lodge 內房間及床位的分配, 如貴教會/查經班 願意自行負責安排, 請於五月三日前與陳一治弟兄 (703) 827-9334 聯絡，索取Lodge 的平面圖。並請將安排結果填入2003年退修會宿舍床位分配表，於五月十二日前電傳或以速件寄回陳一治弟兄。

                                 　　　  中國基督徒退修會

                                          　　　       註冊組同工  敬上
Dear Church/Bible Study Group Leader:


It is, once again, the time for the Chinese Christian Conference at Lynchburg, VA.  The registration procedures for the 2003 Conference have been changed slightly.  Please note the following new registration procedures and the related information.

1.
Prior to making duplications of the registration forms and cover letters, please be sure to fill in the name and address of your Church/Bible study group's coordinator on the master copy.  This year, we require that all conference attendees to register through their affiliated Church/Bible study group; therefore, please ask your coordinator to collect all completed registration forms from your Church/Bible study group members and mail them all at once to Mr. Isaac Chen by May 6 2003.  Mr. Chen's address and phone numbers are:

8425 Woodford Ct.
Vienna, VA  22182
Tel: (703)  827-9334
                                                Email: bingchen9334@yahoo.com
2.
The registration form of every youth (grades 6 to 12) register for the conference must be signed by a guardian.  The guardian may be the youth's parents, pastor, or Church/Bible study group leader.

3.
There will be Youth Lodge designated for the youth.  Each Church/Bible study group should provide Youth Leader(s) (one Youth Leader for every 5 to 7 youths) to accompany them at the Youth Lodge.  Youth Leader assigned to the youth must sign that youth's registration form to indicate his/her responsibility to that particular youth.  If your Church/Bible study group is unable to provide a suitable Youth Leader, please contact other Church/Bible study groups for assistance.

4.
The Youth Leader is responsible for his/her youths' daily routines at the conference.  There are two basic rules that a youth must follow at the conference. First, all youths must return to their living quarters at no later than 11PM and must remain quiet thereafter.  Second, at no time, should boy(s) be allowed into girl's lodge and girl(s) into boy's lodge without the presence of a Youth Leader.  The second rule applies to the College Group also.

5. In the event of a youth disobeys the Youth Leader, the Youth Leader must contact the Registration Committee immediately, so the youth's guardian may be notified.

6. Each church/bible study group may establish scholarships to assist your needy  

conference attendees.

7.   Our experience tells us that conference attendees from the same church/bible study group prefer to stay at the same lodge.  Therefore, a lodge will be assigned to a church/bible study group. Each church/bible study is responsible for assigning rooms within a lodge. Please contact Isaac Chen, by May 3rd.,  for a lodge floor plan.

     See you at the Lynchburg Conference.

In Christ,

The Chinese Christian Conference

Registration Committee

附  表：

    1. 將所有的報名人數分類：

        A. 住 旅 館 _________人  (大會原則上會將六十五歲以上人員排入旅館，但照Lodge 收費)。


        B. 住 Lodge ________人

        C. 住 College Lodge 男________人

           住 College Lodge 女________人

        D. 住 Youth Lodge   男________人

           住 Youth Lodge   女________人

        E. Youth Leader     男________人

           Youth Leader     女________人

        F. 其他有特殊需要者   ________人  (如殘障, Baby等)

            B 可由各教會/查經班安排床位，但須填送2003年退修會宿舍床位分配表；
            A 及C至 F由大會註冊組安排床位。

    2. 註冊組依 (B) 的人數 ＊ 1.15 來分配床位.

       例如 (B) 項為 20 人，則註冊組將分配 20 ＊ 1.15 = 23 床位。至於這 20 
       個人如何分配於 23 床位，則由貴教會／查經班自行安排。請於五月三日前向
       陳一治弟兄索取Lodge 的平面圖以便分配床位。以達到大部份報名者在到達會
       場之前，應知道自己所住的Lodge 及床位。


    3. 貴教會／查經班於報名完畢後，將所有報名者資料填入報名彙計表，每人佔
      用一列，一家成員靠在一起，務請填寫齊全，勿漏任何一項，方便作業，謝謝。


    4. 將報名彙計表，報名表，及支票於五月六日前一併寄與 Isaac Chen, 並請自己留
全份 Copy.，宿舍床位分配表則於五月十二日前電傳或寄出。
